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          Protokół Nr I/1/06

sesji Rady Miejskiej w Gniewie
odbytej dnia 27 listopada 2006 r.

       --------------------------------------------

Godzina rozpoczęcia sesji 11:00

1. Sprawy organizacyjne:

Otwarcie I sesji V kadencji  Rady Miejskiej w Gniewie.

 -  Otwarcia sesji dokonał najstarszy  wiekiem spośród radnych obecnych  na sesji Pan  radny
Franciszek Sumisławski.

- Przewodniczący obrad -  Otwieram I sesję V kadencji Rady Miejskiej w Gniewie.

        Witam Wysoką Radę , Burmistrzów , Panią Skarbnik, Radnych Powiatu,

Sołtysów oraz pozostałych Gości i Mieszkańców Gminy Gniew. Witam równieŜ

Panią redaktor Krystynę Paszkowską.

Przystępujemy do pkt 2 porządku obrad.

Pkt 2   -  ślubowanie Radnych:

      Na   podstawie   art.   23a   ust.  1  i  2   ustawy   o   samorządzie   gminnym   przed
      przystąpieniem do wykonywania mandatu Radni składają ślubowanie.
      Ślubowanie odbywa się w ten  sposób, Ŝe po odczytaniu  przez  Przewodniczącego
      Obrad  roty  wywołani  kolejno  Radni  powstają  i  wypowiadają  słowo „ślubuję”.
      Ślubowanie moŜe być złoŜone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóŜ Bóg”.

Proszę wszystkich o powstanie. Odczytam rotę ślubowania.

    - Rota ślubowania:
         „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście

         obowiązki   radnego   sprawować   godnie,   rzetelnie  i  uczciwie,   mając  na

         względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”.

    - Przyjęcie ślubowania:

         Wszyscy Radni obecni na sesji w kolejności alfabetycznej złoŜyli ślubowanie.

    - Stwierdzam fakt  złoŜenia ślubowania przez obecnych na sesji 14 Radnych.

Zamykam pkt 2 porządku obrad i przystępujemy do pkt 3.

Pkt 3 porządku obrad - stwierdzenie waŜności obrad.
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Na podstawie listy obecności stwierdzam, Ŝe na sali obecnych jest   13 radnych,
a więc wystarczająca ilość radnych  do podejmowania prawomocnych uchwał i
wniosków.

Nieobecny usprawiedliwiony  z powodu choroby jest  Pan radny  Bogusław
Kowalski. Nieznana jest mi nieobecność pana radnego Zbigniewa Meggera.

- Zamykam pkt 3 porządku obrad i przystępujemy do pkt 4.

Pkt 4    - przyjęcie porządku obrad.

- Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Mam wątpliwości. Czy tych zmian  do  Statutu  Gminy nie
powinna dokonać komisja statutowa?

- Alojzy Klimczak – Popieram  Pana radnego Soleckiego . TeŜ uwaŜam ,Ŝe powinna te
zmiany wprowadzić komisja statutowa.

- Pan Burmistrz Bogdan Badziong – Ja byłem pomysłodawcą tej zmiany gdyŜ chcemy
komisje rady dostosować do struktury Urzędu. Tak  Ŝeby uchwały , które
przygotowują poszczególne referaty trafiały bezpośrednio do odpowiedniej komisji.
Chcemy powołać  cztery komisje rady zamiast pięciu. Jak dziś podejmiemy tę uchwałę
to i tak będzie ona ogłoszona w Dzienniku Urzędowym dopiero gdzieś w styczniu i do
tego czasu będą działały stare komisje. Będziemy jeszcze proponować inne poprawki
tak ,Ŝeby statut dostosować do obowiązujących potrzeb.

- Grzegorz Wasielewski – Składam wniosek formalny o przejście do kontynuacji
porządku obrad po wyjaśnieniach Pana Burmistrza.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Padł wniosek formalny o zakończenie dyskusji.

- Andrzej Solecki – Nie chcę polemizować z Panem Burmistrzem ,ale Pan Burmistrz
ingeruje w sprawy rady. My się nie mamy wtrącać do spraw Burmistrza , ale Pan
Burmistrz nie moŜe ingerować w sprawy rady.

- Przewodniczący obrad – Przerywam tę dyskusję , bo pierwszej sesji nie będziemy
chyba zaczynać od sporów. Pan Burmistrz udzielił wyjaśnienia .

- Andrzej Solecki – To nie jest zgodne z przyjętymi zasadami. Wcześniej teŜ były
zmiany , ale przygotowywała je komisja statutowa , a nie Burmistrz. To rada będzie
działała pod dyktando Burmistrza?

- Pan Burmistrz Bogdan Badziong – Tak samo jak kaŜdy radny mam prawo składać
projekty uchwał . Te uchwały teŜ ktoś musiał przygotować. Proponujemy ,Ŝe radny
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moŜe być członkiem dwóch komisji , ale nie musi, a taki był poprzedni zapis. My nie
moŜemy nikogo zmusić do tego Ŝeby kaŜdy był członkiem dwóch komisji.
- Marek Barnik – Zwracam uwagę koledze Radnemu, Ŝe on teŜ się mylił i wie o , co
chodzi , dlatego dziwię się tak doświadczonemu radnemu , Ŝe zabiera głos w tej
sprawie.  Proponuję  przegłosować wniosek formalny.

- Przewodniczący obrad – Czy ma ktoś inny wniosek niŜ  Pan radny Solecki?

- Janusz Karzyński – Pan Burmistrz  ma prawo przygotowywać projekty uchwał i
przedstawić je radzie , a my przez podniesienie ręki  albo je podejmiemy , albo  nie.

- Grzegorz Wasielewski – Czy mój wniosek formalny będzie przegłosowany ?

- Przewodniczący obrad – Kto z radnych jest za utrzymaniem  projektu uchwały -
Druk Nr B/14/06 w sprawie zmian w statucie gminy  w porządku dzisiejszych obrad ?
Za głosowało 9 osób, 1 osoba głosowała przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu.
Dziękuję. Projekt uchwały pozostaje w porządku obrad. Przystępujemy do głosowania
porządku obrad  w całości. Kto z radnych jest za przedstawionym porządkiem obrad?
Za głosowało 9 osób , 1 osoba  była przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu.
Dziękuję. Przybył w tej chwili na obrady sesji pan  radny Zbigniew Megier , a więc
przystępujemy po raz drugi do ślubowania.

- Proszę wszystkich o powstanie. Odczytam rotę ślubowania.

    - Rota ślubowania:

         „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście

         obowiązki   radnego   sprawować   godnie,   rzetelnie  i  uczciwie,   mając  na

         względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”.

    - Przyjęcie ślubowania:

          Radny obecny na sesji  złoŜył  ślubowanie.

    - Stwierdzam fakt  złoŜenia ślubowania przez obecnego  na sesji Radnego

Zbigniewa Meggera.

- Zamykam pkt 4 porządku obrad i przystępujemy do pkt 5.

- Pkt 5 -  podjęcie uchwał w sprawie:

a)  złoŜenia  ślubowania  przez  Radnych  wchodzących  w  skład Rady  Miejskiej w
Gniewie V kadencji w latach 2006-2010 – Druk Nr B/10/06. Kto z radnych jest za
podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie . Dziękuję.

- Kolejny projekt
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   b)  powołania   Komisji    Skrutacyjnej    dla    przeprowadzenia    głosowania     nad
wyborem Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w  Gniewie -
Druk Nr B/11/06. Proszę o podawanie kandydatów do komisji skrutacyjnej.

- Podano następujące kandydatury:

 1. Radny Maciej Schltz – wyraził zgodę
 2. Radny Janusz Karzyński – nie wyraził zgody
 3. Radny Marek Barnik – wyraził zgodę
 4. Radny Grzegorz Połomski – wyraził zgodę

- Janusz Karzyński – Proponuję zamknąć listę kandydatów.

- Przewodniczący obrad - Dziękuję. Kto jest za zamknięciem listy? Jednogłośnie.

- Ogłaszam przerwę   organizacyjną na ukonstytuowanie się Komisji Skrutacyjnej.

- Przerwa 10 minut.

- Przewodniczący obrad – Wznawiam obrady po przerwie .  Komisja się
ukonstytuowała . Proszę Przewodniczącego Komisji o podanie składu.

- Marek Barnik  - przewodniczący
- Grzegorz Połomski – członek
- Maciej Schultz  - członek

- Dziękuję. Proszę o zgłaszanie kandydatur.  Zgłoszono kandydaturę pana radnego
Janusza Karzyńskiego. Czy są inne kandydatury? Nie widzę? Czy radny Janusz
Karzyński wyraŜa zgodę ? Tak . Dziękuję. Kto jest za zamknięciem listy kandydatów?
Za głosowało 13 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu.  Dziękuję. Przewodniczący
komisji przygotuje i rozda karty do głosowania oraz poinformuje radnych jak naleŜy
głosować.

- Przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej Marek Barnik  - odczytał podstawę prawną
przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady
Miejskiej w Gniewie. Rozdano karty do głosowania. Po zebraniu kart komisja
przeliczyła głosy i Przewodniczący Komisji odczytał protokół z głosowania. Komisja
stwierdza ,Ŝe 14 głosami „Za” Przewodniczącym Rady Miejskiej w Gniewie został
wybrany pan radny Janusz Karzyński. Protokół z głosowania stanowi załącznik do
protokółu.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję . Przystępujemy do głosowania projektu uchwały
w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Gniewie - Druk Nr B/12/06.
Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

  Zamykam pkt 5 porządku obrad i przystepujemy do pkt 6.
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- Pkt 6  - przekazanie prowadzenia obrad Przewodniczącemu Rady Miejskiej w

Gniewie  V kadencji.

- Janusz Karzyński – Przyjmuję dalsze prowadzenie    porządku obrad.  Dziękuję za
wybór ,  za zaufanie jakim mnie obdarzyliście i postaram się go nie zawieźć.

-  Zamykam pkt 6 porządku obrad i przystępujemy do pkt 7  podejmowania kolejnych
uchwał.

- Pkt 7 -  podjęcie uchwał w sprawie:

- Przewodniczący rady – Przystępujemy do wyboru Wiceprzewodniczącego Rady
Miejskiej w Gniewie V kadencji. Bardzo proszę o podawanie kandydatur.

- Podano kandydaturę pana radnego Franciszka Sumisławskiego.

- Czy są  inne kandydatury?  Nie widzę? Kto jest za zamknięciem listy kandydatów?
Jednogłośnie. Dziękuję. Proszę Komisję Skrutacyjną do przygotowania kart do
głosowania.

- Komisja Skrutacyjna  rozdała karty do głosowania . Przewodniczący Komisji
przypomniał zasady głosowania i radni przystąpili do tajnego głosowania w
sprawie wyboru Wiceprzewodniczacego Rady Miejskiej w Gniewie.

- Przewodniczący rady – Komisja zbiera karty i liczy głosy. Bardzo proszę
Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu z głosowania.

- Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej  Marek Barnik - odczytał protokół, z
głosowania  tajnego  na  Wiceprzewodniczącego  Rady Miejskiej w Gniewie V
kadencji i stwierdza ,Ŝe      Wiceprzewodniczącym  Rady Miejskiej w Gniewie V
kadencji został wybrany 14 głosami „za”  pan radny Franciszek Sumisławski.

- Przewodniczący rady – Gratuluję wyboru i zapraszam do stołu obrad i
przystępujemy do podjęcia uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej w Gniewie V kadencji – Druk Nr B/13/06.  Kto z radnych jest za
podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję

- Kolejny projekt uchwały  w sprawie zmiany Statutu Gminy Gniew - Druk Nr
B/14/06. Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Chciałbym zgłosić poprawkę do statutu w § 16 ust. 3 , Ŝe „
Radny z wyłączeniem Przewodniczącego Rady jest członkiem jednej lub najwyŜej
dwóch komisji stałych”. Jeśli będzie w jednej moŜna zmienić np.  stawkę diety
Radny    jest zobowiązany pracować przynajmniej w jednej komisji.
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- Burmistrz Bogdan Badziong – Jak najbardziej przychylam się do tej uwagi.
Radny jest członkiem jednej komisji i  moŜe być najwięcej członkiem dwóch
komisji stałych . Oczywiście wówczas dieta jest niŜsza.

- Przewodniczący rady – dziękuję. Kto z radnych jest za wnioskiem radnego
Andrzeja Soleckiego? Jednogłośnie. Dziękuję. Kto z radnych jest za podjęciem
uchwały w całości z proponowaną poprawką? Za głosowało 13 osób, 1 osoba
wstrzymała się od głosu. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie   wyboru Przewodniczącego Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gniewie V  kadencji Druk Nr B/15/06. Kto jest za
głosowaniem jawnym? Jednogłośnie. Dziękuję. Proszę o podawanie kandydatur.

- Podano następujące kandydatury:

1. Radna Czapska Walentyna wyraziła zgodę

- Czy są inne kandydatury? Nie widzę? Kto jest za zamknięciem listy?  Za
głosowało 13 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu. Dziękuję. Kto jest za tym
Ŝeby Pani radna Czapska Walentyna została przewodniczącą Komisji Rewizyjnej?
Za głosowało 12 osób, 2 osoby wstrzymały się od głosu. Dziękuję. Stwierdzam ,Ŝe
Przewodniczącą Komisji rewizyjnej Rady Miejskiej w Gniewie V kadencji została
wybrana 12 głosami „za” pani radna Czapska Walentyna. Kto jest za całością
uchwały ? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji BudŜetu,
Finansów Publicznych i Promocji Rady Miejskiej w Gniewie V  kadencji- Druk
Nr B/16/06. Proszę o podawanie kandydatur.

- Podano następujące kandydatury:

1. Radny Barnik Marek wyraził zgodę

- Czy są inne kandydatury? Nie widzę?  Kto jest za zamknięciem listy kandydatów?
Jednogłośnie. Dziękuję. Kto jest za tym ,Ŝeby Przewodniczącym Komisji BudŜetu,
Finansów Publicznych i Promocji Rady Miejskiej w Gniewie V  kadencji został
radny Barnik Marek? Za głosowało 13 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu.
Dziękuję. Stwierdzam ,Ŝe Przewodniczącym Komisji BudŜetu, Finansów
Publicznych i Promocji Rady Miejskiej w Gniewie V  kadencji został 13 głosami
„za” wybrany radny Barnik Marek. Kto jest za całością uchwały ? Jednogłośnie.
Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rolnictwa,
Gospodarki i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Gniewie V kadencji- Druk
Nr B/17/06. Proszę o podawanie kandydatur.
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- Podano następujące kandydatury:

- 1. Radny Wasielewski Grzegorz wyraził zgodę

- Czy są inne kandydatury? Nie widzę? Kto jest za zamknięciem listy
kandydatów? Jednogłośnie. Dziękuję. Kto jest za tym  Ŝeby Przewodniczącym
Komisji Rolnictwa, Gospodarki i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w
Gniewie V kadencji został radny Wasielewski Grzegorz? Za głosowało 13
osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu.  Dziękuję. Stwierdzam ,Ŝe 13 głosami
„za” Przewodniczącym Komisji Rolnictwa, Gospodarki i Ochrony Środowiska
Rady Miejskiej w Gniewie V kadencji został radny Wasielewski Grzegorz. Kto
jest za całością uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji
Edukacji Publicznej, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Gniewie V  kadencji -
Druk Nr B/18/06. Proszę o podawanie kandydatur.

- Podano następujące kandydatury:

1. Radna Mariola Czwiklińska wyraziła zgodę

- Dziękuję. Czy są inne kandydatury? Nie widzę? Kto jest za zamknięciem listy
kandydatów?  Jednogłośnie. Dziękuję. Kto jest za tym Ŝeby Przewodniczącą
Komisji Edukacji Publicznej, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Gniewie V
kadencji była pani radna Mariola Czwiklińska ? Za głosowało 13 osób , 1 osoba
wstrzymała się od głosu. Dziękuję. Stwierdzam ,Ŝe 13 głosami „za”
Przewodniczącą Komisji Edukacji Publicznej, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w
Gniewie V  kadencji została wybrana  pani radna Mariola Czwiklińska. Kto jest za
całością uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję. Ogłaszam 3 minuty przerwy.

- Przerwa 3 minuty.

- Przewodniczący rady – Wznawiam obrady po przerwie. Chciałem poinformować
Radę ,Ŝe powstał Klub Radnych „Twoja Gmina”, który liczy 10 osób i
przewodniczącą Klubu została radna Mariola Czwiklińska , a
wiceprzewodniczacym  radny Grzegorz Wasielewski. Lista członków Klubu
stanowi załącznik do protokołu.

- Przewodniczący rady – Przystępujemy do kolejnego projektu uchwały w sprawie
wyboru członków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  w Gniewie V kadencji -
Druk Nr B/19/06.  Mam propozycje ,Ŝeby Komisja Rewizyjna razem z
przewodniczącym liczyła 5 osób. Czy są inne propozycje? Nie widzę? Kto jest za
składem 5 osobowym Komisji Rewizyjnej? Jednogłośnie. Dziękuję. Wybieramy 4
członków komisji. Proszę o podawanie kandydatów.

- Podano następujące kandydatury:
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1. Radny Andrzej Solecki wyraził zgodę
2. Radny Szwoch Stanisław wyraził zgodę
3. Radny Schultz Maciej wyraził zgodę
4. Radny Frost Andrzej wyraził zgodę
5. Radny Połomski Ryszard wyraził zgodę

Kto z radnych jest za zamknięciem listy kandydatów? Jednogłośnie. Dziękuję.
Przystępujemy do głosowania.
Kto jest za tym ,Ŝeby członkiem komisji rewizyjnej został radny Andrzej Solecki? Za
głosowało 5 osób, 9 osób głosowało przeciw.
Kto z radnych jest za tym ,Ŝeby członkiem komisji rewizyjnej został radny Stanisław
Szwoch?  Za głosowało 10 osób, 1 osoba była przeciw, 3 osoby wstrzymały się od
głosu.
Kto z radnych jest za tym ,Ŝeby członkiem komisji rewizyjnej został radny Schultz
Maciej? Za głosowało 11 osób, 2 osoby głosowały przeciw, 1 osoba wstrzymała się od
głosu. Dziękuję.
Kto z radnych jest za tym,  Ŝeby członkiem komisji rewizyjnej został radny Frost
Andrzej? Za głosowało 10 osób, 1 osoba głosowała przeciw, 3 osoby wstrzymały się
od głosu. Dziękuję.
Kto z radnych jest za tym ,Ŝeby członkiem komisji rewizyjnej został radny Połomski
Ryszard? Za głosowało 14 osób. Dziękuję. Stwierdzam ,Ŝe członkami komisji
rewizyjnej zostali: radny Szwoch Stanisław, Schultz Maciej, Frost Andzrej, Połomski
Ryszard. Kto jest za całością uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Andrzej Solecki – Chciałbym podziękować tym , którzy na mnie głosowali i
chociaŜ miałem jako radny najwięcej głosów, to w tej chwili zostałem
niedoceniony przez członków Klubu „Twoja Gmina”. W poprzedniej kadencji
stosowaliście tę samą metodę , co i teraz . Przedtem było TKM, a teraz jest DKM.
Dziękuję.

- Przewodniczący rady – Kolejny projekt uchwały w sprawie wyboru członków
Komisji BudŜetu, Finansów Publicznych i Promocji  Rady  Miejskiej  w Gniewie
V kadencji – Druk Nr B/20/06. Mam propozycję , Ŝeby komisja ta liczyła  razem z
przewodniczącym komisji 5 osób. Kto z radnych jest za 5 osobowym składem
komisji? Jednogłosnie. Dziekuje. Proszę o podawanie kandydatur.

- Podano nastepujace kandydatury:

1. Radna Czwiklińska Mariola wyraziła zgodę
2. Radny Megger Zbigniew wyraził zgodę
3. radny Połomski Grzegorz wyraził zgodę
4. Solecki Andrzej wyraził zgodę

- Kto z radnych jest za zamknięciem listy kandydatów? Jednogłośnie . Dziękuję.
Przystępujemy do głosowania.
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- Kto z radnych jest za tym ,Ŝeby członkiem Komisji BudŜetu, Finansów
Publicznych i Promocji  Rady  Miejskiej  w Gniewie V kadencji została radna
Mariola Czwiklińska? Za głosowało 14 osób.

- Kto z radnych jest za tym ,Ŝeby członkiem tej komisji został radny Zbigniew
Megger? Za głosowało 13 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu.

- Kto z radnych jest za tym Ŝeby członkiem tej komisji został radny Połomski
Grzegorz  ? Za głosowało 13 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu.

- Kto z radnych jest za tym Ŝeby członkiem tej komisji był radny Andrzej Solecki?
Za głosowało 14 osób. Dziękuję. Kto z radnych jest za całością uchwały?
Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  wyboru członków Komisji Rolnictwa,
Gospodarki i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  w Gniewie V kadencji – Druk
Nr B/21/06. Mam propozycję ,Ŝeby komisja ta razem z przewodniczącym liczyła 7
osób. Kto z radnych jest za 7 osobowym składem Komisji Rolnictwa, Gospodarki i
Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  w Gniewie V kadencji ? Jednogłośnie.
Dziękuję. Proszę o podawanie kandydatur do tej komisji.

- Podano następujące kandydatury:

1. Radny Barnik Marek wyraził zgodę
2. Radny Megger Zbigniew wyraził zgodę
3. radny Szwoch Stanisław wyraził zgodę
4. Radny Frost Andrzej wyraził zgodę
5. Radny Klimczak Alojzy wyraził zgodę
6. Radny Solecki Andrzej wyraził zgodę.

- Kto z radnych jest za zamknięciem listy kandydatów? Jednogłośnie . Dziękuję.
Przystępujemy do głosowania.

- Kto z radnych jest za tym ,Ŝeby członkiem tej komisji został Marek Barnik? Za
głosowało 13 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu.

- Kto z radnych jest za tym ,Ŝeby członkiem tej komisji został Zbigniew Megger? Za
głosowało 13 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu.

- Kto z radnych jest za tym ,Ŝeby członkiem tej komisji został Szwoch Stanisław? Za
głosowało 13 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu.

- Kto z radnych jest za tym ,Ŝeby członkiem tej komisji został Andrzej Frost? Za
głosowało 13 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu.

- Kto z radnych jest za tym Ŝeby członkiem tej komisji został Alojzy Klimczak? Za
głosowało 14 osób.

- Kto z radnych jest za tym ,Ŝeby członkiem tej komisji został Andrzej Solecki? Za
głosowało 14 osób. Dziękuję. Kto jest za całością uchwały? Jednogłośnie.
Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Edukacji
Publicznej, Kultury i Sportu Rady Miejskiej  w Gniewie V kadencji – Druk Nr
B/22/06. Mam propozycję ,Ŝeby skład Komisji Edukacji Publicznej, Kultury i
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Sportu Rady Miejskiej  w Gniewie V kadencji razem z przewodniczącym liczył 7
osób. Kto jest za takim składem komisji? Jednogłośnie. Dziękuję. Proszę o
podawanie kandydatur.

- Podano następujące kandydatury:

1. Radna Czapska Walentyna wyraziła zgodę
2. Radny Wasielewski Grzegorz wyraził zgodę
3. Radny Schultz Maciej wyraził zgodę
4. Radny Połomski Grzegorz wyraził zgodę
5. Radny Połomski Ryszard wyraził zgodę
6. Radny Klimczak Alojzy wyraził zgodę

Kto z radnych jest za zamknięciem listy kandydatów? Jednogłośnie. Dziękuję.
Kto z radnych jest za tym ,Ŝeby członkiem Komisji Edukacji Publicznej, Kultury i
Sportu Rady Miejskiej  w Gniewie V kadencji została Walentyna Czapska?  Za
głosowało 14 osób.
Kto z radnych jest za tym ,Ŝeby członkiem tej komisji został Grzegorz Wasielewski?
Za głosowało 12 osób, 1 osoba była przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu.
Kto z radnych jest za tym ,Ŝeby członkiem komisji został Maciej Schultz ? Za
głosowało 13 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu.
Kto z radnych jest za tym ,Ŝeby członkiem tej komisji został Grzegorz Połomski? Za
głosowało 14 osób.
Kto z radnych jest za tym ,Ŝeby członkiem tej komisji został Ryszard Połomski? Za
głosowało13 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu.
Kto z radnych jest za tym ,Ŝeby członkiem tej komisji został Alojzy Klimczak? Za
głosowało 14 osób. Dziękuję.  Na tym zamykam pkt 7 porządku obrad i
przystępujemy do pkt 8.

- Pkt 8 porządku obrad - sprawozdanie Burmistrza o stanie Gminy Gniew.

- Przewodniczący rady – Bardzo proszę Pana Burmistrza Bogdana Badzionga o
złoŜenie sprawozdania.

- Burmistrz Bogdan Badziong – ZłoŜył sprawozdanie o stanie Gminy Gniew.
Gratuluję wyboru wszystkim członkom Komisji i Ŝyczę Wam  dobrej współpracy.
Dziękuję.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Pan Burmistrz deklarował pomoc przy
opracowaniu zakresów pracy dla kaŜdej komisji , a więc trzymamy Pana za słowo.
W związku z tym ,Ŝe mamy bardzo duŜo uchwał proponuję kolejną sesję w
następny poniedziałek tj. 4 grudnia 2006 r. o tej samej godzinie i w tym samym
miejscu, a posiedzenie wszystkich komisji proponuję we czwartek tj. 30 listopada
2006 r. o godz. 15 równieŜ w tym miejscu, w którym jesteśmy obecnie.
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- Andrzej Solecki – Proszę równieŜ Pana Burmistrza ,Ŝeby zabrał głos w sprawie
zadłuŜenia Gminy i czy pomniejszy sobie w tej kadencji pensję od  kwoty tych
około 7 tyś. zł jak to było na początku poprzedniej kadencji?

- Przewodniczący rady – Nie przewidujemy takiej dyskusji i odbieram w tej chwili
głos koledze Radnemu.

- Andrzej Solecki – Przy kaŜdym punkcie obrad powinno znaleźć się miejsce na
dyskusję.

- Przewodniczący rady – Pan Wiceprzewodniczący rady ma komunikat do
przekazania. Bardzo proszę.

- Wiceprzewodniczący rady – Bardzo proszę wszystkich  radnych , a szczególnie
tych nowych  radnych o szczegółowe zapoznanie się z ustawą i statutem gminy.
Będzie wtedy łatwiej wszystko zrozumieć.

- Przewodniczący rady – Na tym zamykam I sesję Rady Miejskiej w Gniewie V
kadencji. Dziękuję wszystkim za uwagę i   za rzeczową dyskusję. Kolejna sesja w
poniedziałek 04.12.2006 r. godz. 11:00. Na tym protokół zakończono. Protokół
sporządzono w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach. Jeden dla Burmistrza
drugi dla Rady. Godzina zakończenia sesji 14:06.

Protokołowała:        Przewodniczący
Rady Miejskiej w Gniewie
      Janusz Karzyński


